
Het is goed tussentijds de balans op te maken tijdens de uitvoering van een project. Eind 
2016 zijn we begonnen met de eerste bijeenkomsten die geleid hebben tot het project ‘Blie 
in Beesel Drakedörp’. Momenteel zijn we bezig met de concrete uitvoering. De contouren 

daarvan zijn voor ons zichtbaar, maar nog niet zo concreet dat de alle inwoners ze 
herkennen. Vandaar dat we een update geven in een bijlage van het Beesels Blaedje van 

december.



Naar aanleiding van de bijeenkomsten door de gemeente Beesel in 
het kader van ‘Blij in Beesel, vandaag, morgen en overmorgen’ vinden 
er besprekingen plaats met een groep jongeren over de vraag: wat 
vinden zij belangrijk voor de toekomst van Beesel.
Dit heeft geleid tot de volgende acties. In de laatste raadsvergadering 
hebben de jongeren een petitie voorgelezen waarin ze een pleidooi 
houden voor meer starterswoningen in Beesel. Ook werd afgesproken 
dat het Kernoverleg contact op zou nemen met de basisschool om het 
behoud van de school voor Beesel te bespreken.

Er vinden diverse bijeenkomsten plaats met de Basisschool, 
Sportpark de Solberg en het Kernoverleg over mogelijkheden van 
samenwerking. Daar ontstond een droom:
een voorziening waarbij alles onder een dak bij elkaar gebracht 
wordt, waardoor samenwerking vergemakkelijkt wordt, de inzet van 
vrijwilligers efficiënter kan en de accommodaties optimaal (mede)
gebruikt kunnen worden.
Deze droom hebben we gepresenteerd aan het College van B&W 
en in oktober in een bijeenkomst waar we alle verenigingen voor 
uitgenodigd hadden. Er werd gediscussieerd en voorgesteld het even 
te laten bezinken en nog een keer bij elkaar te komen.

In het begin van het jaar vindt de tweede bijeenkomst met de 
verenigingen plaats, waarin weer meer ideeën naar voren kwamen. 
Besloten werd een denktank te vormen die deze ideeën verder zou 
uitwerken in een visie. Daarvoor gaven zich 20 mensen op. Met hun 
is in drie maanden gewerkt aan een visie. In maart zijn we gevraagd 
een presentatie te houden in Kerkrade voor de minister van OCW, 
samen met de Stichting Draaksteken.  De minister wilde weten of 
het immaterieel erfgoed impact heeft op de samenleving. Gedacht 
moet worden aan onderlinge saamhorigheid en betrokkenheid van de 
inwoners bij de kern.
Toen de visie klaar was, heeft de denktank 4 ambities benoemd waar 
in Beesel aan gewerkt moet worden om de kern leefbaar te houden.

Deze zijn:
1. Woningen voor alle doelgroepen.
2. Verankeren huidige voorzieningen.
3. Toekomstbestendige verenigingen.
4. Toeristisch Drakedörp.



Aan de leden van de denktank werd gevraagd wie kartrekker wilde 
worden van zo’n ambitie en wie in de werkgroep verder met de 
ambitie aan de slag wilde gaan. De kartrekkers vormen samen met de 
voorzitter en secretaris van het Kernoverleg de stuurgroep. Bovendien 
werd er iemand aangetrokken die de PR en communicatie verzorgt.
De kartrekkers hebben gezorgd voor voldoende werkgroepleden, 
waarin ook jongeren zijn vertegenwoordigd. Aan iedere werkgroep en 
aan de stuurgroep is een ambtenaar van de gemeente verbonden die 
goed op de hoogte is van het betreffende onderwerp. Medio 2018 zijn 
we aan de slag gegaan om de ambities inhoud te geven. Daarbij zijn 
meer mensen betrokken dan enkel de werkgroepleden. In het najaar 
hebben we de visie gepresenteerd aan het College van B&W. Zij 
waren erg enthousiast en voorzagen ons nog van adviezen.

De werkgroepen hebben de ambities verder uitgewerkt. Daarna heeft 
de stuurgroep hier een begroting bij gemaakt. De notitie ‘Blie in Beesel 
Drakedörp – fase 2 – Uitwerking ambities dorp Beesel 2020-2030’ is in 
mei aangeboden aan het College van B&W.
In mei hebben we  de Gemeenteraad, samen met het College van 
B&W, uitgenodigd naar Beesel te komen. Middels een rondgang door 
het dorp hebben we de vier ambities gepresenteerd. Ook de Raad 
sprak zich positief uit over ons plan.

Na nog een ambtelijk overleg over onze begroting heeft het College 
van B&W in oktober het projectplan goedgekeurd. Dus vanaf die tijd 
kunnen we echt doorpakken.
De Provincie heeft kennelijk gehoord van ons plan, zodat we het in 
oktober hebben mogen presenteren aan deputé Housmans, samen 
met de ver-/nieuwbouwplannen van de basisschool die door de 
directeur van de basisschool werden gepresenteerd.
Verder zijn we in november uitgenodigd door de Provincie om 
‘Blie in Beesel Drakedörp’ te presenteren. Dit in het kader van de 
invoering van de omgevingswet, waarbij het participeren door burgers 
bij plannen van de overheid een voorwaarde wordt. Wij worden 
beschouwd als een goed voorbeeld.

Op de volgende pagina’s wordt in het kort aangegeven wat de stand 
van zaken is van iedere ambitie en wat de werkgroepen daarvoor 
gedaan hebben.



Woningen voor alle doelgroepen

• Oktober 2018 is de werkgroep Wonen de eerste keer bij elkaar gekomen.

• November 2018 heeft de werkgroep met makelaars die actief zijn in kerkdorp 
Beesel om de tafel gezeten met als doel te achterhalen wat de woonbehoefte 
van woningzoekenden in Beesel is. Tevens is tijdens dit overleg van gedachten 
gewisseld over de haalbaarheid van renovatie- of nieuwbouwprojecten in de kern van 
Beesel.

• In januari 2019 heeft de werkgroep alle mogelijke bouwkavels binnen kerkdorp 
Beesel in kaart gebracht.

• In januari 2019 is een 
vertegenwoordiging van de 
Gemeente Beesel uitgenodigd om te 
discussiëren over de problematiek 
rondom bouwcontingenten en de 
toewijzingskaders voor de sociale 
huurwoningen.

• In maart 2019 is een uitvraag gedaan 
onder woningzoekenden. Deze uitvraag 
heeft een goed beeld opgeleverd naar de 
leeftijdsgroepen die woonruimte zoeken 
en aan welk type woningen de grootste behoefte is.

• In april 2019 zijn we op bezoek geweest bij de Gemeente Beesel om te 
benadrukken dat de destijds geldende woonvisie een belemmering was voor het 
ontwikkelen van woonruimte in de kern van Beesel. Vanuit de Gemeente kwam 
destijds al positief bericht dat men bezig was de woonvisie te herijken en dat wij 
binnen een redelijke termijn geïnformeerd zouden worden over de aanpassingen in 
de woonvisie.

• Een lid van de werkgroep heeft een rondgang door Beesel gemaakt met een  
projectontwikkelaar om te bekijken wat de eventuele mogelijkheden zijn voor het 
realiseren van woonruimte in Beesel.
In juli 2019 heeft een delegatie van de werkgroep een overleg gehad met Woongoed 
2-duizend inzake de toekomstvisie van de woningcorporatie voor de ontwikkeling van 
woonruimte in kerkdorp Beesel. 

• Van november 2018 t/m oktober 2019 regelmatig contact gehad met een mogelijke 
partij die wooneenheden wilde realiseren in een bestaand gebouw in Beesel. Helaas 
heeft de partij moeten concluderen dat dit project financieel niet haalbaar was.



Verankeren huidige voorzieningen

• Een van de eerste concrete acties die door de werkgroep Voorzieningen is 
uitgevoerd, was de inventarisatie hoe het openbaar vervoer in ons dorp is geregeld. 
In een eerdere bijlage bij het Beesels Blaedje begin dit jaar hebben we daarover 
al teruggekoppeld. Feit was in ieder geval dat dit beter was georganiseerd dan we 
vooraf gedacht hadden. 

• Verder is er vanuit deze werkgroep een ronde gemaakt langs de eerstelijnszorg 
in ons dorp. Doel daarvan was om het vooral te hebben over toekomstige 
verwachtingen en toekomstplannen. In het bijzonder is met de zorgverleners 
gesproken over eventuele kansen als het gaat om gezamenlijke huisvesting. De 
uitkomsten hiervan zijn meegegeven aan de architect die in opdracht van basisschool 
momenteel aan het bezien is welke mogelijkheden er zijn voor verbouw, herbouw 
of nieuwbouw van de school al dan niet in combinatie met een multifunctionele 
accommodatie. En daarmee hebben we dan gelijktijdig een volgende belangrijke 
actie benoemd waarbij een van onze werkgroepleden – tevens schooldirecteur – is 
aangeschakeld. Hier komt mogelijk op korte termijn meer duidelijkheid over. 

• Een delegatie van de werkgroep heeft gesprekken gevoerd met vooral enkele 
centrumondernemers om ook met hen te praten over toekomstige verwachtingen 
en kansen die er mogelijk zijn door nauwere onderlinge samenwerking. Daarbij zal 
in samenspraak met de werkgroep “Beesel Drakedörp” gelijktijdig bezien worden 
hoe we Beesel meer op de kaart kunnen zetten als toeristisch dorp. Op dinsdag 
14 januari 2020 vindt daar om 20:00 uur een overleg over plaats met een groep 
(centrum)ondernemers om dit alles meer handen en voeten te gaan geven. Bent u 
daar als ondernemer nog niet bij aangeschakeld en bent u geïnteresseerd, stuur dan 
een mailtje naar voorzieningen@blieinbeesel.nl

• Er worden vanuit de werkgroep ook gesprekken gevoerd met WoonGoed-2-Duizend 
over de situatie dat de buurtsuper recent gesloten is. Daarover kunnen we melden 
dat WoonGoed-2-Duizend er alles aan doet om zeer spoedig weer een buurtsuper in 
het pand te huisvesten. Zij zijn met verschillende serieuze partijen in gesprek. Zodra 
er meer duidelijkheid is, zal nadere informatie volgen. Als werkgroep zullen we z.s.m. 
daarna door Woongoed-2-Duizend 
in contact worden gebracht met de 
nieuwe ondernemer om te bekijken 
wat de ondernemer vanuit de kern 
nodig heeft om de buurtsuper tot 
een gezamenlijk succes te maken. 
Het mag Beesel duidelijk zijn dat 
we daarbij het dorp echt nodig 
hebben en dat we een buurtsuper 
om meerdere redenen niet kunnen 
missen.  



Toekomstbestendige verenigingen

Ons Beeselse verenigingsleven heeft een grote verbindingskracht en houdt ons 
Drakedorp levendig. De ambitie is gericht op het in stand houden van onze huidige 
verenigingen en haar activiteiten. Grootste uitdaging daarbij is de dreigende 
teruggang in het aantal beschikbare vrijwilligers voor in de besturen, voor de 
reguliere verenigingstaken en voor de organisatie van de activiteiten.

• De ambitie kreeg tevens mee om een visie te ontwikkelen op efficiënt(er) 
accommodatiegebruik.

• Na de vorming van de werkgroep in oktober 2018, is bij het uitwerken van het plan 
van aanpak direct ook Huis voor de Sport Limburg betrokken i.c.m. Huis voor de 
Kunsten Limburg. Dit vanwege hun expertise met dit soort processen, hun relatie met 
de overheden, hun netwerk met ervaringen en hun kennis van de verenigingssituatie 
in Beesel. 

• Na benadering van alle Beeselse verenigingen zijn in april bestuurders van maar 
liefst 16 grote, en kleinere, verenigingen  (5 sport, 5 cultureel, 4 buurt, 1 jeugd, 1 
ouderen) gestart de krachten te bundelen, waar mogelijk en/of nodig.

• Onder leiding van Huis voor de Sport/Kunsten Limburg hebben inmiddels 4 
gezamenlijke bijeenkomsten plaatsgevonden. Ook hebben zich nog enkele extra 
verenigingen/stichtingen aangesloten.

• In januari 2020 zal de laatste bijeenkomst in deze initiatief-fase plaatsvinden over 
(gezamenlijk) beheer, onderhoud en gebruik van accommodaties en (inkoop van) 
materialen, maar nu al is het volgende duidelijk:
 • er zal een webbased centrale dorpsagenda opgezet worden (Planni), met   
 daarin geïntegreerd ook een vrijwilligersplatform om voldoende vrijwilligers te  
 kunnen (blijven) vinden;
 • er is grote interesse in een gezamenlijke vrijwilligerswervingscampagne;
 • er hebben zich inmiddels enkele verenigingen gemeld, die specifieke   
 krachtenbundeling(en) willen gaan verkennen.



Beesel Drakedörp

De werkgroep Beesel Drakedörp heeft zich beziggehouden met al het moois dat 
Beesel te bieden heeft en wat de beste manier is om dit te communiceren en uit te 
dragen naar de buitenwereld. Beesel mag trots zijn op wat het allemaal te bieden 
heeft met onder andere prachtige fiets- en wandelroutes, een unieke collectie 
aan keramisch erfgoed, talentvolle kunstenaars,  een mooie dorpskern met veel 
activiteiten en natuurlijk het Draaksteken. 

Om over al dit moois overzichtelijk en duidelijk te communiceren, is de werkgroep 
Beesel Drakedörp bezig met het ontwikkelen van een mobiele app. Dit wordt een 
gratis app waarin alle informatie over het dorp Beesel te vinden is. Denk bijvoorbeeld 
aan alle fietsroutes, een activiteitenkalender, nieuws, kunst en cultuur. 
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